

Title (en)
Adjustment screw.

Title (de)
Abgleichschraube.

Title (fr)
Vis de réglage.

Publication
EP 0525378 A2 19930203 (DE)

Application
EP 92110530 A 19920623

Priority
DE 4123631 A 19910717

Abstract (en)
2.1 A self-locking adjustment screw is specified which is very robust against screwing forces. 2.2 The adjustment screw is slotted in the region of its external thread (1) so that mutual displacement of the thread pitches (4, 5) located above and below the slots (8) provides adjustment in the screw longitudinal axis. A multi-edged depression (6) is incorporated in the adjustment screw for a screwdriver to engage in, which depression extends both in the region above and in the region below the thread pitches (4, 5) located underneath the slots (8). <IMAGE>

Abstract (de)
2.1 Es soll eine selbsthemmende, gegen Schraubkräfte sehr robuste Abgleichschraube angegeben werden. 2.2 Die Abgleichschraube ist im Bereich ihres Außengewindes (1) so geschlitzt, daß sich dadurch eine gegenseitige Verschiebung der ober- und unterhalb der Schlitz (8) liegenden Gewindegänge (4, 5) in Richtung der Schraubenlängsachse einstellt. In die Abgleichschraube ist als Eingriff für einen Schraubendreher eine Mehrkantvertiefung (6) eingelassen, die sich sowohl im Bereich der oberhalb als auch im Bereich der unterhalb der Schlitz (8) liegenden Gewindegänge (4, 5) erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7
H01P 1/00

IPC 8 full level
H01P 1/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01P 1/00 (2013.01)

Cited by
CN105179437A; US6384699B1

Designated contracting state (EPC)
FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 4123631 C1 19921210; EP 0525378 A2 19930203; EP 0525378 A3 19940323

DOCDB simple family (application)
DE 4123631 A 19910717; EP 92110530 A 19920623